
 

 

 

Vragen ex artikel 39 RvO 

Onderwerp: diefstal en handel in invalidenkaarten 

        ’s-Hertogenbosch, 16 april 2013 

Geacht college, 

Onderstaande schrijven mochten wij hedenochtend ontvangen. Al langer ontvangen wij 

signalen omtrent het in deze brief gesignaleerde zeer kwalijke verschijnsel.  Graag zouden 

wij van u willen weten of er sprake is van een groei van dit verschijnsel? De omvang ervan? 

En aan welke maatregelen wordt gedacht om hierop in te grijpen? 

Hoogachtend, 

Paul Kagie, mede namens Bosch Belang en Stadspartij Knillis 

Geachte heer/mevrouw, 

Enige tijd geleden is voor de 3e keer in 14 maanden mijn autoraam ingeslagen om zo mijn invalidekaart te 

stelen. Nu heb ik bij carglass en autotaalglas geïnformeerd en heb ik begrepen dat er een hele handel is in 

invalidekaarten. Deze worden in de hoofdsteden verkocht voor hoge bedragen van rond de 500 euro 

aangezien je er een aantal jaren gratis mee kan parkeren. Het valt mij dan ook op als ik de binnenstad in rij 

dat ineens heel ’s-Hertogenbosch gehandicapt is. Dit kan na mijn mening nooit de bedoeling geweest zijn 

van invoering van de invalidekaart. Ze mogen van mij de kaart zo hebben als ze mijn ziekte er bij nemen. Als 

ik dus de stad in rijd kan ik dus nergens parkeren omdat iedereen kaarten heeft van opa, oma of ze zijn 

gestolen. Waarom geen kentekens op de kaarten? Ik snap dat minder valide mensen zelf ook met anderen 

mee willen rijden, dus waarom niet maximaal 2 kentekens op een invalidekaart. Komen de kentekens niet 

overeen met de auto dan weet stadstoezicht dat hij gestolen is. 

Stadstoezicht kan dus helemaal niets controleren met dit systeem. 

Toen ik vorig jaar aangifte ging doen werd ik gewoon uitgelachen en werd er gezegd “wat wil je nou dat 

wij daar aan doen jungske” dacht dat ik door de grond zakte het was -5 er lag meer sneeuw en ijs in mijn 

auto dan er op. En ik had net een paar km zonder raam gereden met -5. Gaarne wil ik weten wie er 

verantwoordelijk is voor de uitgifte van deze kaarten en wat hier aan gedaan word want het mag niet zo 

zijn dat er nog meer geprofiteerd word van onze handicaps. Ook loopt de gemeente op jaarbasis heel veel 

geld mis doordat mensen niet betaald parkeren. Een simpel rekensommetje geeft al snel aan dat het om een 

flink bedrag gaat. 

30 mensen die illegaal een kaart gebruiken al verwacht ik dat het aantal veel hoger is in ’s-Herogenbosch 

keer bv 3 uur is 7,50 per uur is 675 euro per dag. Dat komt op jaarbasis op ongeveer 246.375,00 euro. Als je dit 

probleem landelijk gaat bekijken denk ik dat het bedrag schrikbarend is te noemen.  

Ondertussen kunnen de mensen die recht hebben op een plek niet parkeren en is er een bende actief die er 

grof geld aan verdient. Wat gaat de gemeente hier aan doen?” Eindebrief. 

 

 



 

 
 

  

 
 

 

Bosch Belang, Leefbaar ’s-Hertogenbosch en 

Rosmalen en Stadspartij Knillis.  

De heer drs. P.E. Kagie 

Van Berckelstraat 19 

5211 PG  ′s-HERTOGENBOSCH 
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Onderwerp : Uw vragen ex. art. 39 RvO inzake: Diefstal en handel in 

invalidenkaarten 

 

 

Geachte heer Kagie, 

 

In uw brief van 17 april 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over Diefstal en 

handel in invalidenkaarten. 

 

Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 

 

Hierbij bied ik u de beantwoording aan van vragen gesteld door de partijen Bosch Belang, Leefbaar 

H+R en Stadspartij Knillis over het groeiende misbruik van gehandicaptenparkeerkaarten. 

 

Vraag 1: Is er sprake van een groei van dit verschijnsel?  

Antwoord: Ja 

 

Vraag 2: 

 

Wat is de omvang ervan? 

Antwoord: De omvang is onbekend. Het verschijnsel doet zich op landelijke schaal voor. 

Niet alle diefstallen worden centraal geregistreerd. Maar de omvang is zodanig 

dat dit ook landelijk als een probleem wordt gezien dat aandacht behoeft.  

 

Vraag 3: Aan welke maatregelen wordt gedacht om hierop in te grijpen?  

Antwoord: Er is inmiddels een centrale registratie: Nationaal Parkeer Register van de 

Rijksdienst voor Wegverkeer (RDW) waarin diefstal van de 

gehandicaptenkaarten wordt geregistreerd. De lokale politie en handhavers 

kunnen hierdoor van alle landelijk geregistreerde kaarten controleren of ze niet 

gestolen of ongeldig zijn. Met die stap bindt de gemeente ’s-Hertogenbosch de 

strijd aan tegen diefstal en misbruik van gehandicaptenparkeerkaarten. Onze 

gemeente is sinds 1 augustus 2012 aangesloten op deze database.  

 

Alleen als alle gemeenten zich hierop gaan aansluiten is een adequate controle 

op diefstal mogelijk. 
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    Verder waarschuwen we aanvragers van een gehandicaptenparkeerkaart door         

    middel van een informatieblad nadrukkelijk op de verhoogde kans op inbraak.   

    (bijlage 1)  

    Op 1 augustus 2012 hebben wij een perspublicatie uit laten gaan met informatie.   

    (bijlage 2.  

    Om de kans op diefstal te verkleinen, adviseren we om een kaartkluis te  

    kopen. 

 

 

 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 

De secretaris,      De burgemeester, 

 

 

 

mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 

 


